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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem veszik figyelembe a lakosság aggályait 
Recsken?" 

Tisztelt Miniszter úr!
 

A működését hamarosan megkezdő recski andezitbányában a kitermelést a bányatelken belül 32,71
hektár  területen  tervezik  végezni,  robbantásos  technológiával.  Az  engedélyezett  maximális
kapacitással a rendelkezésre álló ásványi nyersanyag kitermelése kb. 40 évet vesz igénybe. Az alig
néhány  hónap  alatt  kiadott  környezetvédelmi  engedély  ugyanakkor  nem  vette  figyelembe  a
kitermelés  tényleges  környezeti  hatásait.  A  helyi  lakosok  joggal  aggódnak  a  bánya
környezetszennyező és  tájpusztító  hatásai,  a  hang- és  légszennyezés miatt,  valamint  veszélyben
érzik a lakóhelyüket egy lehetséges sárlavinától is. Bár erős szakmai és lakossági érvek szólnak a
kőbányászat  engedélyezett  formája  ellen,  a  robbantásos  kitermelés  már  január  folyamán
megkezdődhet.
 

Kérem miniszter úr tájékoztatását:
 

Miért nem veszik figyelembe a lakosság aggályait?
Miért nincs tekintettel az engedélyezési dokumentáció a beruházás valamennyi környezeti hatására?
 

Tisztelettel várom válaszát!
Tordai Bence


